
Protokoll från SSVVO:s styrelsemöte med jaktledarna.

Protokoll fört Söndagen den 20 Oktober 2024 klockan 18.30 i Pålsgårdens lokaler.

Närvarande styrelserepresentanter: KÅ Grubb, K.Eriksson, L.Wiström, P.Norbäck, A.Wicksell, M Idh 
samt R.Engblom. 
Närvarande  jaktledare:  L.Wiström Loböle, K. Jönsson Brattås, S. Forsberg, J.Hansson, Usland, 
R.Westman Grössjön, R. Engblom Fanbyn, A.Wicksell Vigge samt P.Norbäck Klacken.

Bilaga: Avskjutning jaktlag översikt Stöde ÄSO 

§ 1
Styrelsens ordförande Kjell-Åke Grubb öppnade styrelsemötet (nedan mötet) och hälsade närvarande 
välkomna. 

§ 2 
Mötet beslutade  att godkänna dagordningen.

§ 3
Mötet beslutade välja Kjell Eriksson att föra dagens protokoll samt Ronny Engblom som justerare.

§ 4 
Ordföranden gick igenom älgavskjutning i verktyget ”Jaktrapport, fokus mot vårat egna  Stöde ÄSO:t 
men även  omkringliggande områden.
Så här långt kan vi se att resultatet är bra med relativt få timmar i skogen för uppnådda resultat,.
Se separat bilaga där älgavskjutning är t.om 2024-10-15, det har tillkommit ytterligare några älgar på den 
listan.

Framledes beslutade mötet att:
Grössjön och Usland kan välja vilket typ av vuxet man vill kunna fälla, dom har en var kvar.
Brattås har 3st kalvar kvar som ligger i deras avkjutning samt Loböle har en kalv kvar som är deras.
Dessutom gäller avlysningsjakt för ytterligare 3st kalvar som tas in för avskjutning, observera att när 
dessa kalvar påskjuts eller skjuts skall man kontakta K-Å Grubb direkt, vilken har helhetsbilden/ansvar att
detta fungerar som tänkt.

§ 5
Åtelkamerorna fungerar bra men ska inaktiveras under jaktsäsong, det finns snart 10st kameror på 
området. Batterier/hjälp för omladdning finns hos K-Å Grubb.

§ 6
Älgskötselplan, ny plan ska göras under våren 2025, Stöde ÄSO:t är kallad till älgförvaltningsgruppmöte 
2024-11-04 för uppföljande samt aktuella frågor inför stundande älgskötselplan(er).

§ 7
Kronvilt fortfarande inga skjutna på området, men dom syns idag lite oftare bedömningen är att det finns 
ca 10st på området. 
”Tider för kronhjortsjakt är: 8 oktober–31 januari får hjort (vuxna handjur) och 16 augusti till februari 
får hind och årskalv jagas.Jakt efter kronhjort får bedrivas från och med en timme före solens uppgång 
till och med en timme efter solens nedgång. Under timmen efter solens nedgång får jakten endast bedrivas
som smyg- eller vaktjakt. Period under året styr också vilken typ av jaktform som är tillåten:16 augusti–



30 september samt under februari månad är det endast tillåtet med smyg- eller  vaktjakt.under 1 oktober–
31 januari få hund som förföljer kronhjort användas vid jakten”

§ 8
Beslut togs, att vänta med stödutfodring för rådjur, anledning är gynnsam höst än så länge och att foder 
är dyrt, området kommer att fortsätta med utfodringen när det blir tuffare för rådjuren. Viltvårdåtgärder 
utgörs av ensilage samt foderhäckar på antal platser inom området. 

§ 9 
Viktigt att jägarna delger mtrl för utläggning på hemsidan, i dagsläget är det fortsatt S.Ödmark som 
administrerar SSVVO:s hemsida, men viltvårdsområdet söker ny administratör för fortsatt arbete med att 
hålla hemsidan uppdaterad. Det är viktigt att en hemsida hålls uppdaterad och är aktuell.
Förslag att hemsidan skall innehålla en ruta där man lätt kan se aktuellt avskjutna kronhjortar och älgar.

§ 10
Övriga frågor 
Viktigt med att hitta en kassör för SSVVO, idag finns det en tillfällig men fungerande lösning, men det är 
ett arbete som kräver insatser speciellt när vi har ett markägarregister som ska hållas uppdaterad samt 
utbetalningar till markägare med jämna intervall,

§ 11 
Ordföranden avslutade mötet och tackade de närvarande för visat intresse.

Vid protokollet                                 Mötesordförande

………………………………………               ………………………………………                     
             
Kjell Eriksson          Kjell-Åke Grubb

Justeras        

………………………………………                  
Ronny Engblom     



              BILAGA: Avskjutning jaktlag översikt Stöde ÄSO 


